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§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse ordföranden Ann-Katrin Åslund 
(FP) och vice ordf Ornina Younan (S) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 30 oktober 2013. 

 

Det anmäldes att protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde 

den 26 september 2013 justerades den 2 oktober 2013.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  __________________ 
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§ 2  

Svar på remiss om centralupphandling av vård- och 
omsorgsboenden 2014. 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss om centralupphandling 

av vård- och omsorgsboenden 2014 (dnr 1123/2013). Valfrihet inom 

vård- och omsorgsboenden infördes i Stockholms stad dem 1 juli 

2008. Av beslutet framgår att vård- och omsorgsboenden som drivs i 

egen regi ska upphandlas genom årliga, centralt administrerade 

entreprenadupphandlingar. Det framgår också i beslutet att 

stadsledningskontoret ska göra en bedömning av vilka boenden som 

ska ingå i de årliga entreprenadupphandlingarna. Utgångspunkten ska 

vara stadsdelsnämndernas aktivitetsplaner. Stadsledningskontoret 

föreslår att Axelsberg VOB, inklusive korttidsboende, (Hägersten-

Liljeholmens stadsdelsnämnd) och Nytorgsgården (Södermalms 

stadsdelsnämnd) ingår i den kommande centralupphandlingen. 

 

Stadsdelsförvaltningen har inga synpunkter på stadsledningens förslag 

då de föreslagna verksamheterna ligger utanför stadsdelen.   

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 19 september 2013. 

Dnr 617-2013-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) föreslog gemensamt för FP+M 

att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) lade gemensamt för S+V fram 

ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

det. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog gemensamt för MP att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+MP:s förslag. 

forts. 
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forts § 2 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Emanuel Öz (S) och Rune Olofsson (S) till förmån för 

eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

Att därutöver anföra följande 

 

Vi instämmer i förvaltningens yttrande att inte ha synpunkter på just 

de här upphandlingarna då de ligger utanför stadsdelen. Men vi är 

kritiska till att stadsledningskontoret ägnar tid och resurser åt en 

systematisk utförsäljning av stadens verksamheter. Istället ska fokus 

ligga på att utveckla den verksamhet som drivs i egen regi. ” 

 

__________________ 
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§ 3   

Svar på remiss om central avgiftshantering för förskola, 
fritidshem och fritidsklubb 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har överlämnat en remiss om central 

avgiftshantering för förskola, fritidshem och fritidsklubb (dnr 329-

1008/2013). Spånga-Tensta stadsdelsnämnd bereds möjlighet att 

lämna synpunkter. Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till förslag 

om en central avgiftshantering för förskola, fritidshem och 

fritidsklubb. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 september 2013. 

Dnr 628-2013-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) föreslog gemensamt för FP+M 

att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) föreslog gemensamt för S+V att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade för MP fram ett förslag till beslut 

och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M:s förslag. 

 
Reservation  

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Derya 

Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar: 

att avvisa förslaget om central avgiftshantering för förskola, 

fritidshem och fritidsklubb. 

forts. 
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forts § 3 

 

Vi konstaterar att det i svaret finns många kloka synpunkter, även om 

vi väljer ett annat ställningstagande än det förvaltningen föreslår. 

 

Vi anser i likhet med förvaltningen att det i remissen finns en övertro 

på effektivitetsvinster som kan åstadkommas med e-tjänsterna, 

särskilt med tanke på att det i vår stadsdel är väldigt många föräldrar 

som inte ens använder e-tjänsterna. I remissen räknas med att det ska 

gå att göra stora personalbesparingar och att antalet personal som 

arbetar med avgiftshanteringen och relaterade uppgifter ska i det 

närmaste kunna halveras. Vi tror att detta är för optimistiskt räknat. 

 

Vi anser att närhetsprincipen ska värnas och uppgifterna hanteras 

nära brukarna. När det finns frågor runt avgifter för förskolan är det 

bra att det går att ringa stadsdelsförvaltningen och ställa frågor. Det 

kan också tänkas att många föräldrar tycker att det är enkelt och 

tydligt att avgifter för förskola, fritidshem och fritidsklubb hanteras 

separat – vill brukarna ha ett gemensamt system? 

 

Ska det finnas ett centralt avgiftshanteringssystem bör detta omfatta, 

förutom de kommunala verksamheterna,  

 

även en majoritet av friförskolorna, samt fritidshem samt 

fritidsklubbar som är kopplade till friskolorna. Då måste 

avgiftshanteringssystemet kunna hantera de fristående 

verksamheternas möjlighet att själv sätta storleken på avgifterna. 

 

Vi anser vidare att de e-tjänster som finns idag är underutvecklade. 

Här i kan också finnas en orsak till att det inte är fler föräldrar som 

använder det idag.” 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) lade gemensamt för S+V fram 

ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Vi ställer oss positiva till en central avgiftshantering, när det gäller 

förskola och fritidshem. Däremot befarar vi att fritidsklubbarna i 

utsatta områden kommer att hamna i kläm. Idag är det varje rektor på 

respektive skola som bestämmer avgiften. I områden som är 

ekonomiskt utsatta har rektorerna en större kompetens att avgöra 

vilken nivå avgiften ska ligga på.  

 

forts. 
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forts § 3 

 

Det betyder att de anpassar den efter läget och det leder till att de 

elever som har störst behov av fritidsaktiviteter också har möjligheten 

att delta.  

 

Vi befarar att det kommer att bli en försämring om beslut om avgiften 

för fritidsklubbarna flyttas över från rektorer med god lokalkännedom 

till central instans i staden där man har mindre kunskap om 

förhållandena i respektive stadsdel.” 

 

__________________ 
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§ 4   

Svar på medborgarförslag om hundrastgårdar 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på medborgarförslagen.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett par medborgarförslag och andra förfrågningar 

om att anlägga hundrastgårdar i staden. Det är en fråga som är aktuell 

i hela staden. Trafikkontoret arbetar nu med att ta fram riktlinjer för 

hundrastgårdar. Förvaltningen anser att det är bäst att invänta 

trafikkontorets riktlinjer innan något beslut fattas om hundrastgårdar i 

Spånga-Tensta. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 september 2013. 

Dnr 231-2013-1.2.4   478-2013-1.2.4 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 5   

Förlängning av avtal med Vingslaget Omsorgs AB avseende 
driften av Fristad vård- och omsorgsboende 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att rekommendera kommunstyrelsen att 

förlänga nuvarande entreprenadavtal med Vingslaget Omsorgs AB 

avseende driften av Fristad vård- och omsorgsboende för tiden 2015-

02-01 till och med 2017-01-31. 

 
Ärendet 

Fristad vård- och omsorgsboende drivs sedan 2012 03 01 på 

entreprenad av Vingslaget Omsorgs AB. Nuvarande avtal gäller till 

och med 31 januari 2015 och kan förlängas med ytterligare två plus 

två plus två år. Förlängningen ska vara skriftlig och träffas senast nio 

månader innan avtalstidens utgång. 

Förvaltningen bedömer att Vingslaget Omsorgs AB bedriver en god 

och individuellt utformad vård och omsorg och samarbetet mellan 

förvaltningen och entreprenören fungerar bra. 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden rekommenderar 

kommunstyrelsen att förlänga entreprenadavtalet med Vingslaget 

Omsorgs AB med två år för perioden 2015 02 01 till och med  

2017 01 31. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 september 2013. 

Dnr 548-2013-2.2.2. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) föreslog gemensamt för FP+M 

att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) föreslog gemensamt för S att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog gemensamt för MP att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Jonas Ljungstedt (V) lade för V fram ett eget förslag till 

beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+MP:s förslag. 

forts. 
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forts § 5 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamot Jonas Ljungstedt (V) till förmån för 

eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att rekommendera kommunstyrelsen att verksamheten ska drivas i 

egen regi.  

Vi ser många fördelar att verksamhet inom vård- och omsorg drivs i 

egen regi. En stadsdelsförvaltning får ett direkt övergripande ansvar 

och större möjligheter att planera verksamheten. Relationen mellan 

folkvalda politiker som har det yttersta ansvaret och verksamheten blir 

mer direkt. Anställningsvillkoren för de som arbetar är ofta tryggare. 

Enligt förvaltningen bedrivs verksamheten på ett bra sätt idag. Det 

innebär inte att en drift i egen regi skulle fungera sämre. Det skulle 

definitivt garantera att alla pengar går till verksamheten och inte till 

vinster i företagen.” 

 

__________________ 
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§ 6   

Förlängning av avtal med Kavat Vård AB avseende driften av 
Elinsborg vård- och omsorgsboende 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att rekommendera kommunstyrelsen att 

förlänga nuvarande entreprenadavtal med Kavat Vård AB avseende 

driften av Elinsborg vård- och omsorgsboende för perioden  

2014-11-01 till och med 2016-10-30. 

 
Ärendet 

Elinsborg vård- och omsorgsboende (tidigare i egenregidrift som 

Tensta äldreboende) drivs sedan 2009 11 01 på entreprenad av Kavat 

Vård AB. Nuvarande avtal gäller till och med 30 oktober 2014 och 

kan förlängas med ytterligare två plus två år. Förlängningen ska vara 

skriftlig och träffas senast nio månader innan avtalstidens utgång. 

Förvaltningen bedömer att Kavat Vård bedriver en god och 

individuellt utformad vård och omsorg och samarbetet mellan 

förvaltningen och entreprenören fungerar bra.  

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden rekommenderar 

kommunstyrelsen att förlänga entreprenadavtalet med Kavat Vård AB 

med två år för perioden 2014-11-01 till och med 2016-10-30. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 september 2013. 

Dnr 549-2013-2.2.2. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) föreslog gemensamt för FP+M 

att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) föreslog gemensamt för S att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog gemensamt för MP att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamoten Jonas Ljungstedt (V) lade för V fram ett eget förslag till 

beslut och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+MP:s förslag. 

forts. 
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forts § 6 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamot Jonas Ljungstedt (V) till förmån för 

eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att rekommendera kommunstyrelsen att verksamheten ska drivas i 

egen regi.  

Att därutöver anföra 

Vi ser många fördelar att verksamhet inom vård- och omsorg drivs i 

egen regi. En stadsdelsförvaltning får ett direkt övergripande ansvar 

och större möjligheter att planera verksamheten. Relationen mellan 

folkvalda politiker som har det yttersta ansvaret och verksamheten blir 

mer direkt. Anställningsvillkoren för de som arbetar är ofta tryggare. 

Enligt förvaltningen bedrivs verksamheten på ett bra sätt idag. Det 

innebär inte att en drift i egen regi skulle fungera sämre. Det skulle 

definitivt garantera att alla pengar går till verksamheten och inte till 

vinster i företagen.” 

 

__________________ 
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§ 7   

Anmälan av inkommet medborgarförslag 

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag avseende trafikmiljön kring Tensta allé och 

korsningen Tensta allé/Tenstastråket.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om trafikmiljön kring Tensta 

allé och korsningen Tensta allé/Tenstastråket. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 oktober 2013. 

Dnr 594-2013-1.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 8   

Anmälan av inkommet medborgarförslag 

Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda inkommet 

medborgarförslag om en sporthall i Spånga. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om en sporthall i Spånga.  

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 1 oktober 2013. 

Dnr 637-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 9   

BRÅ protokoll 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokollet från den 30 augusti 2013 till 

handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från brottsförebyggander rådets sammanträde den 30 augusti 

2013 anmäls. 

 

Dnr 239-2013-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 10   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
september 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Förteckningen finns i en pärm på sammanträdet. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 11   

Information kurser och konferenser 
Maria Häggblom informerade om att: 

- Sociala delegationen kommer att ha en konferens den 11 

november 2013. 

- Den 6 december 2013 kommer förvaltningen att ha en genomgång 

om förslag till verksamhetsplan och budget 2014. En inbjudan 

kommer att skickas ut.  

- Nämnden julmiddag kommer att äga rum den 10 december 2013. 

En inbjudan kommer att skickas ut.  

 

__________________ 
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§ 12  

Nämndens och förvaltningens frågor 

- Skrivelse anmäldes av Ornina Younan (S) m.fl. och Jonas 

Ljungstedt (V): Redogörelse av sjukskrivningarna inom 

stadsdelsförvaltningen.  

- Skrivelse anmäldes av Awad Hersi (MP) m fl.: En 

redovisning av pilotprojektet sociala insatsgrupper.  

- Skrivelse anmäldes av Awad Hersi (MP) m fl.: 

Säkerhetshöjande åtgärder för lokala vägar i Hjulsta.  

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelserna 

och återkomma till nämnden. 

 

_________________ 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 12) 
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§ 13   

Svar på remiss av betänkandet kvinnor och barn i rättens 
gränsland (SOU 2012:45) 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på remissen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har överlämnat till Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

remiss av betänkandet Kvinnor och barn i rättens gränsland SOU 

2012:45 (dnr 001-1338/2013). Regeringen beslutade den 31 maj 2011 

att tillkalla en särskild utredare för att kartlägga och analysera 

förekomsten och omfattningen av våld, hot och kränkningar som kan 

drabba utländska kvinnor och deras barn som har beviljats 

uppehållstillstånd på grund av anknytning till en man bosatt i Sverige. 

Stadsdelsförvaltningen ser positivt på att det har tagits fram förslag på 

åtgärder som syftar till att skydda och värna en utsatt grupp kvinnor 

och barn. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 september 2013. 

Dnr 631-2013-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) föreslog gemensamt för FP+M 

att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) föreslog gemensamt för S+V att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade för MP fram ett förslag till beslut 

och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+V:s förslag. 

 
Reservation  

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Derya 

Uzel (MP) till förmån för eget förslag. 

 

forts. 
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forts § 13 

 

”Förslag till beslut 

1. Att delvis bifall förvaltningens synpunkter och därutöver anföra 

2. Att inkludera utländska män som drabbas av våld, hot och 

kränkningar på grund av anknytning. 

 

Förutom att det finns ett mörkertal kring kvinnor som utsätts för våld, 

hot och kränkningar genom en anknytning, finns det även ett stort 

mörkertal gällande män som utsätts för samma situation. Eftersom 

problemet som utredarna har kartlagt och analyserat inte är ett 

problem som är könsbaserat, anser vi i Miljöpartiet att män bör ingå i 

åtgärdsplanen också.” 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) lade gemensamt för S+V fram 

ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Det här är en mycket bra utredning som kommer med flera förslag 

som skulle kunna förbättra avsevärt för kvinnor och barn i rättens 

gränsland. Det som bland annat förs fram är att tvåårsregeln behöver 

utredas vidare. Utredningen beskriver tydligt hur den här regeln 

skapar problem. Det uppstår ojämlika relationer där utlänningen 

hamnar i underläge gentemot anknytningspersonen. Vi anser att 

tvåårsregeln inte ska gälla när det är bevisat att kvinnor och barn far 

illa. ” 

 

__________________ 
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§ 14   

Månadsrapport september 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner månadsrapporten för september 2013. 

 
Ärendet 

 Samtliga avdelningar har så kallade vp-uppstartsdagar för att 

arbeta med verksamhetsplanen under september och oktober 

månad där bland annat resultaten från brukarundersökningar och 

internkontroll diskuteras. 

 Analys pågår av förskoleundersökningen och 

brukarundersökningen inom socialpsykiatri. 

Brukarundersökningen inom äldreomsorg och 

funktionsnedsättning kommer under v44-45. 

 Förvaltningens arbete pågår alltjämt med att se över sjukfrånvaron 

tillsammans med alla enhetschefer. 

 I årets medarbetarenkät fick Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 

en svarsfrekvens på 93 procent, vilket är bäst jämfört med övriga 

stadsdelsförvaltningar.  

 Förvaltningen prognostiserar en budget i balans efter 

resultatöverföring. Före resultatöverföring prognostiserar 

förvaltningen ett budgetunderskott om 1,8 mnkr.  

 Ekonomiskt bistånd prognostiserar ett budgetunderskott om 7,5 

mnkr. Förskolan har en positiv avvikelse om 1,9 mnkr efter 

resultatöverföring. Funktionsnedsättning har en positiv 

budgetavvikelse om 4,9 mnkr och äldreomsorg ett 

budgetunderskott om 1,1 mnkr. Budgetavvikelsen inom individ- 

och familjeomsorgen är negativ om 0,1 mnkr.  
 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 oktober 2013. 

Dnr 687-2013-1.2.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 15   

Näringslivsrådets protokoll 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger näringslivsrådets protokoll från den 5 

september 2013 till handlingarna.  

 
Ärendet 

Protokoll från näringslivsrådets sammanträde den 5 september 2013 

anmäls.  

 

Dnr 146-2013-1.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 16   

Nämndsammanträden 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar om sammanträdestider 2014 enligt 

följande: 

Torsdagen den 2 januari kl. 9.00  Fagerstagatan15 

Torsdagen den 30 januari kl. 18.00  Spånga Folkan  

Torsdagen den 13 mars kl. 18.00  Tensta Träff 

Torsdagen den 10 april kl. 18.00  Spånga Folkan 

Torsdagen den 22 maj kl. 18.00  Tensta Träff  

Torsdagen den 12 juni kl. 18.00  Spånga Folkan 

Torsdagen den 28 augusti kl. 18.00  Tensta Träff 

Torsdagen den 25 september kl. 18.00  Spånga Folkan  

Torsdagen den 23 oktober kl. 18.00  Tensta Träff 

Torsdagen den 27 november kl. 18.00  Spånga Folkan 

Torsdagen den 11 december kl. 18.00  Tensta Träff  

 

 
Ärendet 

Sammanträdestiderna 2014 följer samma princip som tidigare, det vill 

säga sammanträde på torsdagar som huvudregel. Undantag är 

sammanträdet den 2 januari som sker den första vardagen efter 

årsskiftet för att bland annat utse sociala delegationen.  

 

Datumen är föreslagna med hänsyn till den föreslagna tidplanen för 

nämndernas arbete med bokslut och verksamhetsberättelse, 

budgetunderlag, uppföljning av budget och verksamhetsplan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 oktober 2013. 

Dnr 697-2013-1.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 16b 

Entledigande av ledamot i Spånga-Tensta stadsdelsnämnds 
sociala delegation 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden entledigar Awad Hersi (MP) från sitt uppdrag 

som ledamot i stadsdelsnämndens sociala delegation. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet. 

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden den 2 januari 2013 ledamöter och ersättare i 

stadsdelsnämndens sociala delegation. Ledamot Awad Hersi (MP) har 

begärt att entledigas från sitt uppdrag i sociala delegationen.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 oktober 2013. 

Dnr 728-2013-1.2.5 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 16c 

Fyllnadsval av ledamot till sociala delegationen 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden utser Stephan Gullberg (MP) till ledamot i 

stadsdelsnämndens sociala delegation från och med den 24 

oktober 2013 till och med den 31 december 2013. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.  

 
Ärendet 

Fyllnadsval ska förättas till den efter Awad Hersi (MP) vakanta 

platsen i Spånga-Tenstas sociala delegation. Miljöpartiet nominerar 

Stephan Gullberg (MP) till platsen.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 oktober 2013. 

Dnr 730-2013-1.2.5 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 

 

 


